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C A N C O L E T R E V E L A ELS S E U S O R I G E N S 
L'ajuntament de La Roca de l'any 65 va permetre que el sector Can Colet s'urbanitzés sense oferir 

cap mena de servei a canvi de la cessió d'unes parcel.les per part del sr. Badia, propietari de la zona. 
Ara, després de 30 anys, els acords entre l'ajuntament i el sr. Badia surten a la Hum gràcies a Carlos 
Fernández, actual president de l'associació de veins (AAVV ) de Can Colet. 

Davant d'aquests fets, 
sorgeixen moites preguntes que 
C. Fernández, posse'idor deis 
documents abans esmentats, 
intenta respondre. La qüestió 
fonamental que es planteja és 
quina relació guarda, si es que 
en guarda alguna, l'ajuntament 
del 65 amb el d'ara. Han passat 
molts anys però, segons el 
president de l 'associació, 
encara existeix un lligam que els 
uneix. 

"Part dels que com-
ponen Tactual equip de govern 
de l'ajuntament de La Roca s'han 
aprofitat del traete que signaren 
el sr. Badia, el sr. Borrell i el sr. 
Segarra, el 12 de Malg de 1965". 
El president de l'AAVV'Mirador 
de La Roca" creu que les 
parcel.les cedides pel sr. Badia 
i que, portant, formaven part de 
la propietat municipal han estât 
venudes. 

Aixô constituirla una 
il. legalitat perqué aquells 
terrenys cedits pel sr. Badia 
estaven destinats a l'ús públic, 
no es podien vendre. Però, 
aquesta és l'unica explicació 
possible, segons C. Fernández, 
a la carta que, 25 anys després 
d'aquella primera cessió, rebé 
l'alcalde de La Roca, de l'antic 
propietari de Can Colet. 

Després de 25 anys, 
una carta 

L'únic motiu que podia 
moure al sr. Badia a entrar en 
contacte amb l'ajuntament de La 
Roca de l'any 80 era deslligar-
se completament dels vineles 
que l'unien a Can Colet. Aixi ho 

expressà en aquella carta: "El 
ayuntamiento se comprometió a 
hacerse cargo de la urbani-
zación Can Colet, relegándome 
de todo compromiso habido con 
anterioridad, tanto con los 
clientes como con el ayunta-
miento, desde el mismo momento 
en que se efectúe la segunda 
cesión." 

Si el sr. Badia recordà 
els acords signats durant l'any 
65 al nou ajuntamentfou perqué, 
segons C. Fernández, algún 
component de la casa 
consistorial li havia demanat la 
seva signatura, conforme els 
havia venut les parcel.les, per 
així poder vendre els terrenys 
sense complicacions de 
carácter legal. Qualsevol que 
hagués tractat de vendre aquells 
solars, sense la signatura del 
senyor Badia, hauria estât 
enxampat' pel notari en el 
contracte de venda de les 
parcel.les. 

El cas és que dels tres 
pous, corresponents a la segona 
cessió, només un és de propietat 
pública. Dels altres dos, un està 
venut i l'altre està posât en venda 
pel sr. Girbau, segons la 
informació facilitada per C. 
Fernández. El president de 
l'AAVV afirma:"encara estem 
buscant plànois que ho 
confirmin, però ja sabem on 
estaven emplaçats els terrenys 
cedits pel sr. Badia, i aquests 
terrenys han estât venuts". 

Les sospites es confirmen 
Tots aquests problèmes 

eren força coneguts per C. 

Fernández abans de trobar els 
documents que corroboren les 
seves sospites, però "només 
ara es poden demostrar els 
fets". 

És per això, que ha ofert 
la informació a alguns partits 
politics, com Iniciativa per 
Catalunya. Aquests han decidit 
reservar-se les accions legáis 
en espera de les próximos 
eleccions i d'unes proves més 
consistents. 

L'objectiu del president 
de l'AAVV de Can Colet és molt 
ciar. "VulI que l'ajuntament sigui 
responsable i que, en favor del 
que es va fer malament l'any 65, 
es rectifiqui ara". Carlos 
Fernández considera que, tant 
l'oposició com alguns membres 
de l'ajuntament, sempre han 
posât obstacles al projecte 
d'asfaltatge de Can Colet i queja 
és hora que el recolzin. 

Una aportació del 20 o 
el 30 % per part del consistori a 
l'hora de pagar els carrers de 
Can Colet podria ajudar, 
considérant que les voreres, 
les instai.lacions d'aigua. Hum... 
; en definitiva, els pocs serveis 
de que disposen els veins de 
Can Colet han estât pagats per 
ells mateixos, i no pel sr. Badia 
o l'ajuntament com es creía fins 
ara. 

Només un dels regidors 
de l'ajuntament ha prestai real 
suport al pia d'asfaltatge de Can 
Colet, i aquest és el sr. Nieto. En 
paraules de C. Fernández "és 
rúnica persona de l'ajuntament 
dins de l'equip de govern que ha 
Iluitat per a que el projecte po-

C U R S E T D E M O N I T O R S 
Durant la segona 

q u i n z e n a de s e t e m b r e , 
quatre monitors de l'Espiai 
la Xiruca han assistit a un 
curset de monitors inten-siu 
de monitors que es feia a la 
Parroquia de Fà-tima. 

Aquest curset l 'ha 
o rgan i t za t l 'Esco la de 
l'Espiai de Barcelona i hi ha 
assistit gent de tot el Vallès 
(Zona 13) que està inte-
ressada en ampliar els seus 

coneixements pel que fa a 
l'educació en el Heure. 

Les sess ions han 
estâ t mol t va r i ades : 
expressió teatral, infras-
tructura, natura, peda-gogia 
de la fe, psicologia, expres-
sió plàstica, joes i animació, 
tradicions i dan-ses, entre 
molts d'altres. Aqüestes 
sessions, su-mades a les 
idees que hem intercanviat 
amb altres monitors que 

gués ser una realitat". Una 
realitat no molt llunyana a judici 
del president de l'AAVV. 

El projecte resta en peu 
Malgrattot l'enrenou que 

sempre ha envoltat el projecte 
d'asfaltatge de Can Colet, aquest 
segueix el seu curs normal. 
El cam í d'entrada a Can Colet ha 
estât indos a un pía parcial i el 
president de l'AAVV assegura 
que, si no s'asfalta abans que 
els carrers, s'arreglarà provi-
sionalment per no posposar les 
obres de tot el sector. Per tant, 
l'únic problema que podria 
retardar el començament del 
projecte serien les al.legacions. 

El passat 19 de 
setembre acabà el període 
d'al.legacions amb un résultat 
de tres. Dues d'aquestes 
al.legacions fan referéncia al 
tema de les zones verdes de 
Can Colet i ja han estât retirades, 
encaraqueprovisionalment,per 
no interferir en el projecte. 
L'altra, correspon ais propietaria 
d'una casa afectada per unes 
canalitzacions d'aigua i que, par 
tant, no es podrá urbanitzar. 

C. Fernández creu que 
l'asfaltatge deis carrers de Can 
Colet començarà a principia 
d'any i espera que l'ajuntament 
prengui les decisions més 
encertades."No vuli que la 
informació d'avui sigui utilitzada 
a nivell politic demà". Aquest és 
el motiu pel quai decideix fer 
pública tota aquesta informació 
i ho resum amb aqüestes 
paraules 

estaven el curset, ens han 
ajudat a conèixer més jocs, 
ac-tivitats i tallers que pro-
curarem posar en práctica 
aquest any, a l'Espiai. 

Desp rés d ' have r 
assistit a totes les sessions, 
que es feien cada dia a la 
tarda, i després d 'haver 
en t rega t un t reba l l de 
pràct iques, si l 'aprovem, 
l 'Escola de l 'Espia i ens 
donará un carnet i el títol 

conforme som monitors. 
A ra ga i rebé tot 

l ' equ ip de mon i to rs La 
Xiruca, tindrem el títol de 
monitors i també he de dir, 
que quatre monitors més 
han fet el curset de directors. 
És a dir que aquest any, 
l'Espiai comença amb més 
força i més ganes que mai. 

M.T. 
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